
PROTOKoL Nr XVU2019

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 11 grudnia 2019 r'
w sali OSP w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczynska - Inspektor ds Obslugi RadyiKadr'

Zastgfca Kiirowni(a Ueedu Stanu Cywilnego w UrzQdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakonczono o godz 13:00

Stan ustawowy RadY - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial 15 RadnYch

- lista obecnoSci stanowi zaQcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w ses.ji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wqgrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - radca prawny

- lista obecnosci stanowi zalecznik do protokolu

5.Pan Bogdan Gaber - Wiceprezes RIO w Olsztynie

6.Pan Slawomir Janusz Facon - czlonek Kolegium RIO w Olsztynie

7.pani Magdalena Anczykowska oraz Pan Janusz Kaczmarek- Radni Rady Powiatu Dzialdowskiego

S.Soltysi - lista obecnosci stanowi zaqcznik do protokolu.

Porzqdek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XVI sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, iz obrady Rady Gminy se rejestrowane za pomocE urzEdzen

nagrywajecych dzwiQk.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastQpnie stwierdzil, ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sig 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.U6talenie porzadku obrad.

Przewodniczecy Rady pe edstawil porzedek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji,

2.Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.Pnyiqcie protokofu z XV sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6jta Gminy.

6. Podjecie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2020-

2032:

1) przedstawienie przez W6jta Gminy opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie o projekcie

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2032:



2) podjQcie uchwaly.

T.Uchwalenie budZetu Gminy Rybno na ZO2O rok..
'l) pzedstawienie prz ez W6jta Gm jny projektu budzetu wraz z jego uzasadnieniem;
2) pzedstawienie przez w6jta Gminy opinii Regionarnej rzby obrachunkowej w orsztynie o projekcie
uchwaly budzetowej;

3) wystqpienie Pzewodniczqcego Komisji Budzetu i Finansow - przedstawienie opinii Komrsjl
Budzetu i Finansow Rady Gminy Rybno w sprawie projektu budzetu na 2O2O rok:
4) stanowisko W6jta do opinii i wniosk6w Komisji Bud2etu i Finansow;
4) dyskusja;

5) podjQcie uchwaly w sprawie uchwatenia budzetu cminy Rybno na 2020 rok.
S.Podjecie uchwal w nastepujQcych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2019_20321
2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2019 rok;

3) zmiany uchwaly w sprawie pzyjecia regulaminu okreslajqcego szczegotowe warunki udzieranra
stypendium naukowego w6jta Gminy Rybno za wyniki w nauce, formy izakres tej pomocy oraz tryb
postepowanra,

4) przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania problemow Alkoholowvch oraz
Pzeciwdziafania Narkomanii na rok 2O2O:

5) pzyigcia ,,Programu usuwania wyrob6w zawieraiacych azbest z terenu gminy Rybno na lata 201g-
2032" wraz z inwentaryzacjq wyrob6w zawierajqcych azbest ;

6)zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2020 rok;

7) zalwietdzenia plan6w pracy komisji stalych Rady Gminy Rybno na 2020 rok.

8) zmiany uchwaly w sprawie wysokosci stawek oplat za zajecie pasa drogowego na cele niezwiqzane
z budowe, pzebudowq, remontem, utzymaniem i ochronq dr6g.

9. Wystqpienia zaproszonych gosci.

10.Wolne wnioski i zapytania.

11. Zamkniecie obrad.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany pozEdku obrad.

Wnioski o zmiane porzadku obrad: nie wniesiono.

Nastepnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,,?.a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych sie" - 0
prryjela porzqdek

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.4.Przviecie protokolu z XV sesii Radv Gminv.

Pzewodnicz4cyRadypoinformowa|'2eprotokolzXVsesjizosta|wy|o2onydowg|qduido

czasu rozpoczecia sesji nie zlozono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek

do pzedlozonego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod gNosowanie protok6l z XV sesji Rady Gminy'

RadaGminywg|osowaniuiawnymnaustawowysk|adRady15Radnychwobecnofci15
Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0

- ,,wstrzymujecych siQ" -0
przyjela protokot z XV sesji Rady Gminy'

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu

Ad.5.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kt6ry pzedlozyt sprawozdanie z dzialalnosci migdzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zaqcznik do protokolu.

Po zlozeniu sprawozdania otwozyl dyskusje.

Pytai nie wniesiono.

Ad.5. Podiecie uchwab w sprawie Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata

2020-2032i

1) ozedstawienie pzez W6ita Gminv oDinii Reoionalnei lzbv Obrachunkowei w Olsztvnie o oroiekcie

Wieloletniei Proonozv Finansowei na lata 2020-2032

PrzewodniczAcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Pana Janusza Facona, czlonka

Kolegium RIOL w Olsztynie o pzedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie.

Pan Janusz Facon odczytal Uchwalq Skladu Orzekajqcego Regionalnej lzby Obrachunkowej w

Olsztynie z dnia 10 grudnia 2019 r. w prawie zaopiniowania projektu Wieloletniej Prognozy Finansowe.i

Gminy Rybno na lata 2020-2032.

Niniejsza uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

2) podiecie uchwalv

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Wiceprzewodntczecej Rady Pani

Marzanny Borkowskiej o odczytanie projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Rybno na lata 2020-2032:



w imieniu w6jta projekt budzetu przedstawila skarbnik Gminy - pani zdzislawa Kanicz.

2) Dzedstawienie orzez w6ita Gminv opinii Reoionalnei lzbv obrachunkowei w olsztvnie o oroiercie

Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczqcq Rady, poddal go pod gfosowanie.

Rada Gminy w grrosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15Radnych, gfosami:
- 12 - ,,2a",
- 0 - ,,pzeciw,'
-3 - ,,wstzymujqcych sig',
podieh uchwale Nr xvr/107/20i9 w sprawie wieroretniej prognozy Finansowej Gminy Rybno na
lata 2020-2032i

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
lmienny wykaz grosowania nad pzyieciem pozqdku obrad stanowr zarqcznik do protokolu.

Ad.T.Uchwalenie budietu Gminv Rvbno na 2020 rok i

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Wojta o peedstawienie projektu bud2etu
wtaz z )ego uzasadnieniem.

uchwalv budzetowei

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do pana Janusza Facona, czfonka
Kolegium Rlo w olsztynie, o pzedstawienie opinii Regionalnej lzby obrachunkowej w olsztynie.
Pan Janusz Facon odczytal uchwalg skladu orzekaiqcego Regionalnej lzby obrachunkowej w
olsztynie z dnia 29 listopada 2019 r. w prawie zaopiniowania projektu bud2etu Gminy Rybno na 2020
rok.

Niniejsza uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

3) wvstapienie Prz ewodniczaceqo Komisii Budzetu i Finans6w - ozedstawienie opinii Komisii

Bud2etu i Finans6w Radv Gminv Rvbno w sprawie proiektu bud2etu na 2020 rok

Przewodniczqcy Rady poprosil o zabranie gfosu pzewodniczqcego Komisji Budzetu i Finans6w Rady

Gminy Rybno i przedstawienie opinii.

PzewodniczEcy Komisji Budzetu i Finans6w Pan Grzegorz Januszewski pzedstawil opinie Komisji w

sprawie projektu budzetu Gminy Rybno na 2020 rok.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

4) stanowisko W6ita do ooinii iwniosk6w Komisii Bud2etu i Finansow



W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski podziQkowal komisji za pozytywnq opinie projektu bud2etu'

W swoim wystqpieniu nawiqzal do planowanych inwestycji w 2020 roku

5) dvskusia

Przewodniczacy Rady otwozyl dyskusjg.

Glos zabrali:

Radny-BogdanWaniowskizwrocituwage'i2przysz|orocznybudzetgminyopiewaniety|kow

wysokiedochody,wydatkia|eprzedewszystkimwysokiezad|uzenie.zapyta|jakiekorkipodejmiew6jt

majqce na celu zmnie1szenie zadlu2enia

W6jt-TomaszWQgrzynowskiwodpowiedziwyjasnil,izp|anowanezad|uzenieniestwarza
zagrc2enia dla funkcjonowania gminy. zwrocil uwage, i2 stabilna sytuac.ia finansowa pozwala na

zaciqgniecie kredytu, zas planowane inwestycje przyczyniq sie do poprawy 2ycia mieszkanc6w'

Radny - waldemar Reszka zwr6cil uwagQ, i2 zmianie ulegla kwota na budowg Swietlicy w Tuczkach.

Ponadto stwierdzil, i2 brak jest funduszu soleckim kwoty przeznaczonej na wyposa2enie swietlicy w

Tuczkach. Nastepnie odczytal wniosek do bud2etu solectwa Tuczki, z zapytaniem jak bedzie

pzebiegala rcalizaqa zlozonego wniosku. wnt6sl r6wniez o doprowadzenie do nalezytego stanu

studni wiejskiej.

w6jt - Tomasz Wqgrzynowski w odpowiedzi wyjaSnil, i2 w sprawie upozedkowania studni wiejskiej

prosi o szczeg6ly problemu. wyposazenie swietlicy wiejskiej nastEpi na zasadach, an jakich odbylo

sie wyposazenie Swietlicy w Naguszewie. wyjasnil r6wnie2 jak bQdzie pzebiegac budowa Scie2ki

pieszo rowerowej na odcinku Tuczki - Zabin.

Radny - waldemar Reszka zapytal czy gmina bedzie aplikowac o srodki finansowe z KOWR na

remonty d169 gminnych.

w6jt - Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 finansowanie dr6g gminnych w ramach

KOWR nie jest uwzglQdnianie w bud2ecie.

Radny - Waldemar Reszka zwr6cil uwage na rosnqce corocznie zadluzenie

w6jt - Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 zamiar wykonania inwestycji muszq zostac

wsparte Srodkami zaciqgnigtego kredytu.

Radny - Rafala Gniazdowski odniosl siQ do planowanego zadluzenia gminy, wsKazuJec na

ewentualne szukanie oszczednosci.



Radny - waldemar Reszka zapytal, czy w 2o2o roku gmina bedzie dotowac obiektv sakralne.

w6jt - Tomasz wegzynowski wyjasn , iz w 2020 roku nie przewiduje sie dotacji na remont i

l(onserwacje zabytk6w.

Radny - wardemar Reszka zapytar ponowir pytanie dotyczqce nreuwzgrednienia w budzecie gmrny
kwoty 20 tys. Ponadto zapytal, o spos6b finansowania Swieflicy w Tuczkach.

skarbnik - Zdzisrawa Kanicz wyjasn a, w jaki spos6b ujmuJe srQ w budzecie srodki funduszu
soleckiego.

w6jt - Tomasz wegzynowski wyjasnir w jaki sposob odbedzie sie finansowanie budowv i

wyposa2enia Swietlicy w Tuczkach.

Na tym dyskusje zakonczono.

PzewodniczEcy Rady - pan piotr Kornatowski zwrocir siQ do wicep'ewodniczqcej Rady pani
Mazanny Borkowskiej o odczytanie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Rybno na
2020 tok.

Po odczytaniu prolektu uchwaly przez wicepzewodniczeca Rady, poddal go pod glosowanie.

!a{a G.min_v w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 1o
Radnych, glosami:
- 11 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-4 - ,,wstrzymujqcych sie,'
podiQla uchwat? Nr xvl/108/2019 w sprawie uchwalenia budietu Gminy Rybno na 2020 rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
lmienny wykaz glosowania nad przyjgciem poeqdku obrad stanowi zalqczntk do protokolu.

O godz. 1 1:30 peewodniczqcy 'ady zaE:qdztl przerwq do godz. 1 1:45.

w czasie przerwy obrady sesji opuscila radna Joanna slupska. po przerwie stan Rady 14 radnych.

Ad.S.Podiecie uchwal w nasteDuiacvch sDrawach

1 .zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rybno na lata 2019-2032:

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Bogdana wantowskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.



Radny - Bogdan Wantowski peedstawil opinie komisji stalych o pro.iekcie uchwafy'

Ooinia stanowi zalqcznik do protokolu

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwafy

Pytan nie wniesiono.

przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wicepzewodniczqca

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujAcych sie"

podjgla uchwale Nr XVI/109/2019 w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2019-2032.

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2019 rok

P.zewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie prgektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

PeewodniczAcy Rady - Pan Piotr Kornatowskl otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

PrzewodnjczAcy Rady zamknqt dyskusje. Po odczytaniu pro.lektu uchwaly peez WcepzewodniczqcE

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,pneciw"
-1 - ,,wstzymujqcych sig"

podjela uchwalQ Nr XVU110/2019 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 20'19 rok.

Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu.



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

oostepowania

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana wantowskieqo o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwafy.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaty.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otworzyf dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknqr dyskusie. po odczytaniu projektu uchwary przez wicepzewodniczaca
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w grosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady ls Radnych w obecnosci 14
Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstnymujqcych sig,,

podiela uchwale Nr xvl/11112019 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyiQcia regutaminu
okre6laiqcego szczeg6lowe warunki udzielania stypendium naukowego w6jta Gminy Rybno za
wyniki w nauce, formy i zakres tej pomocy oraz tryb postepowania.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz gfosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

4) Drzviecia Gminneqo Proqramu Profilaktyki i RozwiEzyyrania Problem6w Alkoholowvch oraz

Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2020

PrzewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego Bogdana wantowskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwafy.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pvtai nie wniesiono.



Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjq. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wicepzewodniczqca

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujQcych sie"
podjela uchwale Nr XVI/112I2019 w sprawie ptzyiecia Gminnego Programu Profitaktyki i

Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2020,

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

5) orzviecia ,.Prooramu usuwania wvrob6w zawieraiacvch azbest z terenu qminv Rvbno na lata 2019-

2032" wraz z inwentaryzacia wvrob6w zawieraiacvch azbest

Przewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana wantowskiego o

przedstawienje opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PrzewodniczAcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknel dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwafy przez wiceprzewodniczqcq

Rady. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

-'14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podj?la uchwale Nr XVU113/2019 w sprawie przyjgcia ,,programu usuwania wyrob6w
zawierajqcych azbest z terenu gminy Rybno na lata 2019-2032" wrazz inwentaryzacje wyrob6w
zawierajqcych azbest.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.



B)zatwierdzenia olanu pracv Komisii Rewizvinei Radv Gminv Rvbno na 2O2O rok

Przewodniczqcy Rady zwrocil sie do wiceprzewodniczEcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujacych siQ"

podjgla uchwalq Nr xvu11412019 w sprawie zatwierdzenia ptanu pracy Komisji Rewizyjnej Rady

Gminy Rybno na 2020 rok

Uchwafa stanowi zalacznlk do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokofu.

7) zatwierdzenia olan6w oracv komisii stalvch Radv Gminv Rvbno na 2020 rok

PrzewodniczEcy Rady zwr6cil sie do wiceprzewodniczecej Rady Gminy o doczytanie prolektu

uchwaly. Po odczytaniu prolektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnofci 14

Radnych, glosami:

-'14 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjQla uchwalQ Nr XVU11512019 w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy komisji stalych Rady
Gminy Rybno na 2020 rok
Uchwala stanowi zaqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

8) zmianv uchwafu w sorawie Wysokosci stawek oDlat za zaiecie Dasa droooweqo na cele niezwiazane

z budowa. orzebudowa. remontem. utrzvmaniem i ochronq dr6o.

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zal'?pznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pvtan nie wniesiono.
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przewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczacq

Rady, poddal 90 Pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujecych sie"

podjQta uchwalQ Nr xvlr116/2019 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wysokosci stawek oplat

za z{1qcie pasa drogowego na cele niezwiqzane z budowq, przebudowQ' remontem'

utrzymaniem i ochronq d169.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

Ad,9, Wvstapienia zaproszonvch qo5ci.

Glos zabrali

Pan Bogdan Gaber Wiceprezes RIO w Olsztynie otaz Pan Janusz Facon Czlonek Kolegium RIO w

Olsztynie. W swoich wypowiedziach odniesli sie miedzy innymi do sytuacji finansowej gminy.

Radna Powiatu Dzialdowskiego - Magdalena Anczykowska zyczyla wtadzom owocnej pracy przy

realizacji uchwalonego budzetu.

Radny Powiatu Dzialdowskiego - Janusz Kaczmarek przedstawil zakres dzialai, jakie bedzie

podejmowal na stanowisku etatowego czlonka zatzEdu. Poinformowal o sytuacji finansowej i

organizacyjnej Szpitala Powiatowego w Dzialdowie.

Zabierajqcy gfos zaproszeni goscie zlozyli zyczenia Swiqteczne.

Ad.1o.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

W6jt - Tomasz Wegrzynowski wyrazil podzigkowania za podjecia uchwaly w sprawie uchwalenia

budzetu na 2020 tok.

Radny - Waldemar Reszka zwrocil siQ do radcy prawnego z pytaniem o poprawnosc zachowania

przewodniczqcego rady w zakresie swobody zabierania glosu podczas sesji.

Przewodniczacy Rady - Piotr Kornatowski udzielil wyjaSnienia w tej sprawie, powolujec siQ na

regulacje zawarte w statucie gminy.
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Radca prawny-zbigniew Dzystek wasn', iz poruszany probrem nie podrega reguracji ustawy czy
prawa miejscowego.

Przewodniczqcy Rady - piotr Kornatowski nawiqzuiqc do wypowiedzi radcy prawnego wskazaf, i2
Kwestg poruszanE przez radnego waldemara Reszkq reguluje statut gminy.

Rady - sylwester Kasprowicz zwrOcir sie do Radnego Janusz Kaczmarka o przedstawienie
szczegofowych informacji o zaro2eniach planu Naprawczego szpitara w Dziardowie. poinformowar o
organizowanym pzez OSiR finale WOSp.

Radny Powiatu Dziardowskiego - Janusz Kaczmarek wyjasni.r, rz po opracowaniu przedmiotowego
planu, udzieli informacjr w podnoszonym zakresie.

soltys solectwa Grarewo-stacja - Joranta Kepczyiska poruszyra nastepuiqce sprawy biezace
solectwa:

1) brak realizacji zadan wnioskowanych do budzetu gminy;

2) problem z dostawE prEdu do ,,Swieflicy";

3) wykonanie chodnika.

Zlo?yta obecnym 2yczenia Swiqteczne.

w6jt - Pan Tomasz wegrzynowski wyjasnll, jak pzedstawi siQ stan podnoszonych ptzez paniq softys
oroblem6w.

Radny Powiatu Dzialdowskiego - Janusz Kaczmarek zwrocil uwage na koniecznoso budowy chodnika
w Gralewie-Stacji dla zapewnienia bezpieczeistwa mieszkahc6w.

Przewodniczqcy Rady - Piotr Kornatowski z oka4i zbliz4qcych sie swiqt zlo2yl obecnym 2yczenta

Swiqteczne.

Na tym dyskusje zakonczono.

Ad.l0.Zamkniecie obrad.

o godz.13:00 Przewodnjczacy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego porzqdku

obrad - zamknEl obrad XVI sesji zwyczalnel Rady Gminy Rybno.

Na tym protokol zakonczono.

Protokolrowala: iNStJEKToR
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